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1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 18.45 uur en stelt de agenda on-

gewijzigd vast. Dhr. Van Gruijthuijsen en dhr. Van Hattem melden dat er 

overleg is geweest over het twittergedrag van dhr. Boon richting mevr. 

Schüller en dat de kwestie in onderling overleg opgelost is. De PVV heeft 

excuses aangeboden en deze zijn aanvaard door de VVD.  

 

2. Concept-besluitenlijsten Presidium 

 

a. Concept-besluitenlijst Presidium–BrabantAdvies 23 september 2016 

Vastgesteld met dien verstande dat op blz. 3 ‘de kennisinstellingen’ 

aangepast wordt naar ‘het kennis- en adviesstelsel’.  

 

b. Concept-besluitenlijst Presidium 10 oktober 2016 

Vastgesteld zonder opmerkingen.  

 

c. Concept-besluitenlijst besloten Presidium 10 oktober 2016 

Vastgesteld, met dien verstande dat de besluitenlijst niet openbaar blijft.  

 

d. Concept-besluitenlijst Presidium 7 november 2016 

Vastgesteld met dien verstande dat op blz. 2 ‘dhr. Van Gruijthuijsen’ 

aangepast wordt naar ‘de voorzitter’.  

 

e. Concept-besluitenlijst besloten Presidium 7 november 2016 

Vastgesteld, met dien verstande dat de besluitenlijst openbaar kan 

worden gemaakt.  
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f. Concept-besluitenlijst Presidium 18 november 2016 

Vastgesteld zonder opmerkingen.  

 

g. Concept-besluitenlijst besloten Presidium 18 november 2016 

Vastgesteld, met dien verstande dat de besluitenlijst openbaar kan 

worden gemaakt.  

 

3. Mededelingen / stukken ter kennisneming 

De griffier doet de mededeling dat vanaf januari 2017 de dagelijkse 

nieuwsmail (digitale knipselkrant) ook de landelijke dagbladen zal gaan 

dekken. Daarnaast peilt de griffier de behoefte voor het gebruik maken van 

de social media tool ‘Coosto’. Op de reactie vanuit de aanwezigen dat die 

behoefte bestaat, reageert de griffier dat in januari 2017 de fracties een 

uitnodiging ontvangen.  

 

a. Follow-up BrabantAdvies–Presidium 

Dhr. Van Hattem merkt op dat zijn fractie een aantal kritische kantteke-

ningen heeft bij het werkplan 2017, o.a. over de incomplete begroting, 

het aanstellen van externe adviseurs en de personeelskosten. De voor-

zitter reageert dat het werkplan nu ter kennisname bij de stukken zat en 

het Presidium hier geen verdere rol in heeft. Op dit vlak is het college 

de gesprekspartner voor BrabantAdvies. Voorts brengt dhr. Van Hattem 

in dat BrabantAdvies niet op de stoel van de politiek hoort te gaan zit-

ten en dat haar adviezen politiek neutraal dienen te zijn. Op een vraag 

van mevr. Brunklaus zegt de voorzitter toe dat de griffie de procedure 

zal beschrijven inzake de uitoefening van invloed door PS op het 

(lopende) werkprogramma van BrabantAdvies.  

 

b. Publicatie Provinciale bladen en regelingenbank 

Dhr. Van Hattem vraagt aandacht voor de vele ‘dode’ links die nu zijn 

ontstaan als er via google of op de provinciale website wordt gezocht 

naar provinciale bladen, regelingen en verordeningen.  

 

c. Digitaal declaratieformulier 

Dhr. Smeulders vraagt de griffie complimenten over te brengen aan de 

ambtelijke organisatie voor het realiseren van een digitaal declaratie-

formulier. Dhr. Van Hattem merkt onder meer op veel moeite te hebben 

met het 4-ogenprincipe, o.a. omdat fracties niet altijd alle spelregels 

voor declaraties op het netvlies hebben staan. Dhr. Smeulders vraagt of 

de griffie een helder en volledig overzicht wat gedeclareerd mag 

worden, kan opstellen. De griffier zegt toe via het handboek op 

BrainPS beschikbaar te stellen. Met uitzondering van dhr. Van Hattem 

stemmen de aanwezigen in met het digitaal declaratieformulier.  
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4. Aanpassing werkwijze PS 

Na een korte inventarisatie onder de aanwezigen concludeert de voorzitter 

dat er draagvlak is om binnen de juridische randvoorwaarden al zoveel 

mogelijk in de geest van het nieuwe reglement van orde te werken. Dhr. 

Van Hattem merkt op principiële bezwaren tegen dit besluit te hebben. 

Daarnaast stelt dhr. Van Hattem dat het gebruik van een format voor het 

indienen van een verzoek aan de procedurevergadering om een thema-

bijeenkomst te organiseren, erg bureaucratisch is.  

 

Ondanks de maatregelen die nu worden genomen, heeft dhr. Hageman 

nog steeds zorgen of deze maatregelen voldoende tegemoet komen aan 

de lage waardering uit de enquête en voldoende gaan bijdragen aan een 

efficiënte vergaderstructuur. De voorzitter acht de vraag van de heer 

Hageman terecht. Het is van belang, responsief te zijn op elkaar. We 

moeten de tevredenheid blijven volgen en daarbij in ieder geval eind 2017 

bij stilstaan in het presidium. Spreker kondigt aan dat hij en de griffier in 

2017 een rondgang gaan doen langs alle fracties. Eén van de gespreks-

onderwerpen zal de werkwijze PS zijn.  

 

Dhr. Heijmans en dhr. Van Gruijthuijsen constateren dat, sinds de inwer-

kingtreding van de nieuwe werkwijze PS, de fracties de instrumenten die zij 

tot hun beschikking hebben niet goed en efficiënt toepassen. Om die reden 

zullen zij in aanloop naar de vaststelling van het aangepaste reglement van 

orde de zogenaamde 3/11-regel aan de orde stellen. Andere fracties 

geven aan dat met aanpassing van de werkwijze verschillende maatrege-

len worden genomen om de tijdsdruk er vanaf te halen. Mevr. Van der 

Sloot geeft als voorbeeld de introductie van een formele rondvraag. Mevr. 

Surminski stelt dat de flexibiliteit van een Statendag kan worden gevonden 

in de lengte van de themabijeenkomsten. Dhr. Vreugdenhil wijst er 

daarnaast op dat een fractie niet per se aanwezig hoeft te zijn bij een 

themabijeenkomst. 

 

Dhr. Van Gruijthuijsen verzoekt de griffier een voorstel aan het Presidium te 

doen hoe de besluitvorming over de prioritering van themabijeenkomsten 

eruit kan zien in het geval het aantal via de procedurevergadering geagen-

deerde themabijeenkomsten de beschikbare tijd op een Statendag over-

stijgt.  

 

5. Voorbereiding Statentweedaagse 2017 

I.v.m. de campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen van 15 maart 

2017 besluit het Presidium dat de Statentweedaagse verplaatst wordt naar 

donderdagavond 11 mei en vrijdag 12 mei. De suggestie van dhr. Van 

Hattem om de Statentweedaagse op vrijdag/zaterdag te organiseren i.p.v. 

donderdag/vrijdag wordt niet overgenomen door de andere fracties.  
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Ten aanzien van het inhoudelijke programma worden de volgende 

opmerkingen gemaakt: 

 

- Dhr. Van Hattem heeft geen behoefte aan een Statentweedaagse in de 

voorliggende opzet en met sprekers uit de ‘inner circle’; 

- Mevr. Van der Sloot heeft positieve ervaringen met het organiseren van 

ronde tafelgesprekken en roept op om inhoudelijke thema’s niet vanuit 

het perspectief van één partijpolitieke spreker te benaderen; 

- Mevr. Brunklaus en mevr. Surminski zijn groot voorstander voor het 

uitnodigen van prof. Rotmans; 

- Dhr. Smeulders doet de suggestie om rondom de thema’s van Brabant-

stad een strategisch-inhoudelijke discussie te organiseren; 

- Dhr. Heijman stelt voor het thema Veerkrachtig Bestuur (herindelings-

plannen) te agenderen voor de Statentweedaagse; 

- Dhr. Van Gruijthuijsen heeft geen behoefte aan het opiniërend bespre-

ken van inhoudelijke thema’s, informerend kan wel. Daarnaast hecht hij 

veel belang aan het organiseren van een sessie over bestuurlijke integri-

teit; 

- Er is geen draagvlak voor het organiseren van een kookworkshop.  

 

Afgesproken wordt dat voor de eerstvolgende bijeenkomst van het 

Presidium een nader uitgewerkt voorstel wordt geagendeerd.  

 

6. Opdrachtverlening aan EY voor controle op de jaarrekening 

Dhr. Van Hattem merkt op dat er geen PS-besluit ligt onder de aanvullende 

werkzaamheden die de accountant gaat verrichten in het kader van de con-

trole op de jaarrekening. De voorzitter verzoekt de griffie een technische 

toelichting te verschaffen op dit punt. Het Presidium stemt ermee in dat het 

Statenvoorstel wordt geagendeerd voor de PS-vergadering van 20 januari 

2017.  

 

7. Jaarplan Griffie 

Er is breed draagvlak voor de uitvoering van het door de griffier opgestel-

de jaarplan 2017. Dhr. Van Hattem merkt op dat wat hem betreft de focus 

van de griffie dient te liggen op goede dienstverlening en procesondersteu-

ning i.p.v. in activiteiten zoals het ‘investeren in netwerken’.  

 

8. Rondvraag 

Dhr. Heijmans vraagt de griffie te bezien wat binnen en buiten de orde valt 

van een PS-vergadering. Daarnaast zegt de griffier toe dat er voor het 

eerstvolgende Presidium een richtlijn wordt geagendeerd wanneer PS actief 

voor het dagbericht op een ingekomen stuk en de beantwoording van 

technische vragen wordt gewezen.  

 

9. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.30 uur.  


